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 וועד מקומי קיסריה

 2022אפריל  25
 3.4.22מיום  41פרוטוקול מישיבת הוועד בזום מס' 

 
 משתתפים :

חברי הוועד : מושיק סגל, ליאור בר, שמוליק נובהארי, אילנה סיגל, חגי דדי, אופיר מנור, דבי נייקרוג, רווית  
 , אילן בן יעקב. ברמי

 . רוט, מוריה חצב רוקמןחסרים : אלי 
 וועדת ביקורת : ירון סוקולוב.

 ראשי וועדות חיצוניים : ציפי ביטון ישי )חינוך(, רפי דהן )דת(.
 וועדת מליאה : דב מגן. 

 עיתונות חדשות קיסריה : מירי רווה, רותם גוטמן. 
 

 נושאים :
 בהתאם לסדר היום שהופץ.

 
   40אישור פרוטוקול מס' 

 סגל, שמוליק נובהארי, חגי דדי, אילנה סיגל, דבי נייקרוג, אופיר מנור. מושיק 5בעד: 
 נמנעים : ליאור בר, אילן בן יעקב. 

 הפרוטוקול אושר פה אחד.
 

ונבחרה במכרז נירית . בעניין תקציב חסר   מנהלת המועדון לגיל השלישי מתחלפתאילנה מדווחת , – רווחה
 בנדון אך עד כה ללא תגובה. עדיין לא ברור מה הוחלט, מושיק שלח מייל

 .העובדות הסוציאליות תקבלנה חדר במרכז הנוער ויש חשיבות להפעילן בצורה מסודרת
ובעיקר  לדעת אילנה יש צורך להתכנסות והחלטה בכל נושא הרווחה, נכון לרגע זה אינה מרוצה מההתנהלות

 להמשיך ולהפעיל את המועדון. ₪ כדי  40,000היום מדובר בחוסר של מהבעיות הכספיות. נכון ל
 

ליאור מציע להעלות במעט את העלות למשתתף וכן במקביל לבקש מגזבר המועצה את מחצית הסכום 
 ₪(.  20,000החסר )

 
שמוליק מציע לבדוק את הנושא בפגישת וועדת הכספים הבאה ובכל מקרה לא בא בחשבון לפגוע בפעילות  

 מבורכת זו.
 

 מסכם : יש לבדוק לעומק ובשום אופן לא לוותר. מושיק
 

מסבירה את הצורך הקיים בגינת כלבים לבעלי  בת השכונהשעידית טל תו –  12גינת כלבים בשכונה 
הכלבים שאינם יכולים לשחרר את כלביהם ומשחררים אותם ברחובות השכונה דבר המסכן הן את הכלבים 

 וגורם ללכלוך הרחובות. 
גני  2מסביר כי התקציב הנוכחי לא מאפשר הקמת גינת כלבים בשלב זה אך לאחר שיסתיימו הקמת  מושיק
 יילקח הנושא בחשבון. ילדים 

 
 ירון מציע לדאוג לכך שצוות הפיקוח של החפ"ק יחלק דוחות לבעלי הכלבים שינם קושרים את כלבם.
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 מחלקת הפיקוח. עם לסיכום : מושיק יבדוק את הנושא 
היה נושא השכרות לטווח קצר ורעשים לא סבירים של  12הועלה ע"י עידית תושבת שכונה נושא שני ש

 מסיבות שנערכות.
ת וכי כל העובר על איסור  הוחלט להוציא דף לתושב שמזכיר כי קיסריה היא ישוב שמתנגד להשכרות קצרו

 זה מסתכן בתשלום קנס. 
 

אילנה מעדכנת כי הוכנה תוכנית עבודה לשנה הקרובה, מתבצעת הכשרת המכלולים ומתבצעים   – י"צח
 תרגולים. בחודש האחרון התמקדו בלוגיסטיקה. 

לבדוק את מוסדות החינוך מבחינת חירום אך קב"טית   חרום. היה ניסיון שעת לקחנו על עצמנו התארגנות ל
 ה אחראית על מוסדות החינוך.לא אפשרה הגעה בטענה שרק המועצמוסדות החינוך 

 לא יתכן כי בזמן חירום חלילה נחכה למועצה שתשלח כבאיות, צח"י יוכל לעזור במיידית. 
ו את כל גני הילדים ובכיתות בית הספר, לחצני החירום והמקלטים תקינים, כל הדורש טיפול  נבדק –ציפי  

לא יתכן שילדינו יהיו תלויים  מטופל על ידינו. ציפי מזמינה את כל מי שרוצה לבדוק את הנושא, לעשות זאת. 
 הדבר היחיד שלא נבדק הוא כל הקשור לצופים ובני עקיבא. בגורם זה או אחר ,

 
 ציפי  מעדכנת בנושא הגנים ובית הספר ומעלה סיכום מהנעשה בחודש האחרון גם בנושא תקציב.  -חינוך 

נמצאים בשטח בבוקר ההתמקדות היא בנושא ביטחון, סיירים של החפ"ק בעקבות אירועי הפיגועים  
השעה ובצהרים, לחצני המצוקה נבדקו בגנים ובבה"ס. קיימת בעיה בצהרון היות והאבטחה מתקיימת רק עד 

 , ליאור יבדוק עם אסיף כדי לקבל אבטחה גם בשעות הצהרון.13:00
מדהים לילדי הגנים בבית הכנסת, קראו במגילה, חולקו משלוחי מנות,   וועדת חינוך עשתה פרויקט -פורים  

 ריקודים ויצירות. כמו כן בשיתוף עם ה"רוטרי", בני עקיבא,
 לוחי מנות והכל נארז ונשלח לגדוד "ניצן" ולחיילים בודדים. צופים, ילדי גנים ותלמידי בית הספר הכינו מש
גם ההכנות למרוץ קיסריה בעיצומן וילדי ביה"ס התגייסו  לקראת הפסח השתתפו הילדים בהכנת מצות.

 והינם מעורבים בכל הקורה בישוב.
 

 ₪, הוקמו ספריות במבואות בית הספר  25,000 -התקציב כמעט נוצל במלואו ונותרו כ  –תקציב החומש 
בגנים טופלו הדברים הדחופים ,ב"פעימה" השנייה נחל בהצטיידות לגנים ולאחר מכן, לאחר שנת השמיטה  

תתבצע שתילת צמחים.  במהלך אפריל יכינו עמדות קינון לציפורים והתלמידים ילמדו על הציפורים ואת  
 שמותן.

 
 .  06:45ויחל בשה  8/4יתקיים בתאריך  מרוץ קיסריה  – מרוץ קיסריה

ק"מ(.  נקודת הזינוק תהיה מפארק חרוב בשכונה   21 -ק"מ ו 10ק"מ,  5ק"מ,  2)מסלולים מספר במרוץ יהיו 
 איש/ה וההרשמה נסגרה.  1,146. עד כה נרשמו 8

 ולאירוע מעולה.משתתפים במרוץ  מבוגרים, ילדים מכל הקהילה, מורים, תלמידים וכו', צופים למזג אויר טוב 
 

איש. השתתפות התושבים חשובה מאוד. המסיבה הייתה  120 -במסיבה השתתפו כ – מסיבת פורים
 גרעונית אך חשובה מאוד מעורבותם של יותר ויותר תושבים.

 
זמנית  גדר, ולא יהיה צורך בהשכרת  24/4/22בשאיפה שהגדר תוקם עד  – גדר היקפית בפארק חרוב

 ש"ח 30,000שתגרום להוצאה מיותרת של 
 

 לא הסתיים. לקראת השבוע הקרוב נתעדכן 31/3/22 -השיפוץ שהיה אמור להסתיים ב – מרכז הנוער
 בהתקדמות ובאופן השיפוץ.

 
ליאור מעדכן על הישיבה שהתקיימה עם האדריכלים נוימן חיינר, הובהר כי יש "גרירת   – תומרכז תרב

רגליים" והפרויקט לא מתקדם כלל כולל הסכם חתום עם האדריכלים, ליאור הזכיר לאילן כי הובטח על ידי  
 הועברה תכיפות העבודה.   /יחלו העבודות 2022גיא גולדיג בתחילת 

 לקח פרוגרמטור ירכז התרבות חשובה והוקם צוות שיגדיר מה הצרכים, י סוכם שהפרוגרמה למ –שמוליק 
 מקצועי כדי להעלות את הצרכים על הכתב.

 20:25מושיק נועל את הישיבה בשעה 
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